
Mitä Suomi on? 

Kesäinen päivä Raution 
toimintakeskuksessa

11.8.2017





Ihana kesäpäivä ulkona

Grillailua

Herkkuja

Musiikkia

Yhdessäoloa





Omasta maasta ihania perunoita





Nam!



Kesäpäivä

Mitä kaikkea se onkaan?



Kuva kertoo merestä ja laivasta  -Marita-



Kuva kertoo kukista  -Tiina-



Kuva kertoo kesäpäivästä  -Sami-



Kuva kertoo kesäpäivästä  -Jaana-



Kuva kertoo uimisesta  -Ilari-



Kesäinen päivä oli ihana!

Terveisiä Raution toimintakeskuksesta, 
Satakielen laulu Ry


